
Referat bestyrelsesmøde 
Dato: den 3. december Tid:18.30 Sted: Hos Eva 
Ansvar for dagsorden: Alle 
Mødeleder: CHRISTINA 
Referent: DIANNA 

A. Godkendelse af dagsorden: GODKENDT 
B. Godkendelse af referat: GODKENDT 
 

1. Siden sidste (o) Christina 
a. Fra landsorganisation: FALDENDE MEDLEMSTAL OVER HELE LANDET 
b. Fra kredsen: se vedhæftet filer ang. forhøjelse af kontingent: FALDENDE 

MEDLEMSTAL ER GRUND TIL UNDERSKUD I KREDSEN. DERFOR SKAL 
KLUBBERNE BESLUTTE HVORDAN VI VIL KLARE DEN NYE 
KONTINGENTSTIGNING. BESTYRELSEN HAR BESLUTTET AT KONTIGENTET 
STIGER TIL 1400 NÆSTE ÅR, FOR AT DÆKKE UDGIFTERNE TIL KREDSEN.  

c. Lokalt:  
i. Budget: (o) Eva : AGILITYBANEN OG STRØM TIL LAMPER BLEV NOGET 

DYERE END DER VAR BUDGETERET MED. DERFOR ER 
KASSEBEHOLDNINGEN LIDT LAV PT. 

ii. Uddannelse : TRINE SENDES AFSTED PÅ TRÆNERUDDANNELSEN TIL 
JANUAR.  

 
2. Orientering fra udvalg. 

a. Renoverings Udvalg: (JHK) Skur til græsslåmaskinen. : I 2016 SKAL DER 
BYGGES ET SKUR TIL GRÆSSLÅMASKINEN NEDE VED KLUBHUSET. 

b. Trænerudvalg:(CA) Agility : BODIL ER MEDHJÆLPER PÅ AGILITYHOLDET. 
c. Info: (CA) : GENNEMGÅET 
d. Konkurrence: (JH) : I 2016 HAR VI EN KREDSKONKURRENCE I LYDIGHED OG 

DEN SÆDVANLIGE AGILITYKONKURRENCE TIL DYRESKUE. 
e. Sponsor:(IV) : VI HAR FÅET ET PAR NYE SPONSORER DERFOR ER VI NU PÅ 

12.000 FOR I ÅR. 
f. Aktivitetsudvalg (Dianna+alle) Evaluering af skovturen. : SKOVTUREN VAR EN 

SUCCES OG DET VIRKEDE TIL AT ALLE HYGGEDE SIG. 
3. På sigt: Forberedelse til opstart næste år. : DIANNA TRÆKKER SIG SOM 

BESTYRELSESMEDLEM FRA 1/116 
4. Næste mødedato: AFTALES PÅ GENERALFORSAMLINGEN  
5. Eventuelt: GENERALFORSAMLINGEN ER FASTLAGT FRA 28/116 KL 19.00 

 


